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I. ŠTEFUCA, moderátor:  

"V Petržalke sa v budúcom roku začne stavať verejná plaváreň. Mestská časť má tiež v pláne 
otvoriť hokejovú halu na Ulici Marie Curie-Sklodowskej. Minimálne na tieto dve investície by sa v 
budúcom roku mali nájsť v kase samosprávy peniaze. Starosta Petržalky Vladimír BAJAN."  

V. BAJAN:  

"To neznamená veľký rozvoj, ale (...), čiže trochu väčší prínos, by som bol veľmi rád, keby (...) v 
našich zariadeniach, a keby sme dokázali robiť (...) Petržalky minimálne ako tento rok."  

I. ŠTEFUCA:  

"O rozpočte na budúci rok rozhodnú poslanci definitívne už zajtra. Mestská časť ráta s príjmami vo 
výške 27 miliónov 300-tisíc a výdavky odhaduje o milión nižšie. Na spomínanú plaváreň, ktorá by mala 
vzniknúť v blízkosti objektu bývalého Ludusu v lokalite Jiráskova - Markova, si plánuje zobrať 
miliónový úver. Zimný štadión na Sklodowskej zase bude stáť 3,5 milióna."  

 


